



## LEARNING AT HOME – TERM 2

在家里学习，第二学期

Phone: 08 9459 4333

Fax: 08 9459 0702

Thornlie Avenue

Thornlie WA 6108

Email: thornlie.ps@education.wa.edu.au

Dear Parent and Carers

亲爱的家长，

At Thornlie Primary School, we are currently planning to ensure the education of your child

在 Thornlie 小学，我们的教职员工计划在这段非常时期  
continues during this time.

继续学习。

We have been told that education will look different for Term 2.

在第二学期，教育的方式会有不同。

Teachers at the school are now planning to provide home learning for students in Term 2 which

could be: 老师正在制定第二学期的教育计划，如下。

- Educational Resources which will be available online on the school webpage and the internet

学校提供网上教育资源，学生可以上网查询。

- Educational Resources which will be sent home to students (in the mail)

教育资源将寄去学生的家里。

More information regarding student learning for Term 2 will be available soon.

更多的信息关于网上学习将不久让大家知道

Thank you to all parents and carers for your support during this time of change in our school

谢谢各位家长的支持，在病毒传染的时期做出这样

due to COVID 19. 改变学习的决定。

如果家长有更多的咨询，请联络学校电话 94594304

Yours Sincerely,

Mr L Woodcock

Principal

30 March 2020

校长 Mr L Woodcock.

30/03/2020.